

# 总 委 托 书

## GENERAL POWER OF ATTORNEY

编号: \_\_\_\_\_

我/我们是\_\_\_\_\_国的公民/法人, 根据中华人民共和国专利法, 兹委托 北京连和连知识产权代理有限公司 (地址: 北京东长安街10号3层 邮编: 100006) 代为办理属于中华人民共和国国家知识产权局业务范围内的所有专利事宜。

Pursuant to the relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of \_\_\_\_\_ hereby authorize **LIAN & LIEN IP ATTORNEYS** Address: 3rd Floor, No.10, East Chang An Avenue, Beijing 100006, P.R. China to represent me/us in all proceedings and act for me/us in all patent affairs within the scope of services of the State Intellectual Property Office in China.

委托单位名称或委托人姓名

Authorized by : (Name) \_\_\_\_\_

(typewriting the name of the applicant)

委托单位印章或委托人签字

Seal or Signature: \_\_\_\_\_

(Stamping the seal of the applicant, or signed by the representative of the applicant)

委托日期

Date of Authorization \_\_\_\_\_

\*\*\*\*\*

以下由被委托方填写 (To be filled out only by the Agent) :

由代理人 \_\_\_\_\_ 代为办理名称为 \_\_\_\_\_ 的

发明专利                       实用新型专利                       外观设计专利

的申请以及专利权有效期内的全部专利事宜。

国际申请号为 \_\_\_\_\_ 的专利申请在指定局或选定局程序中的全部专利事宜。

被委托专利代理机构印章 \_\_\_\_\_